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Abstract (en)
1. Ladle truck intended for transporting liquid cast iron and equipped with at least one device (9) supporting the ladle (1) at each of its two ends,
characterised in that the said device consists of a jack (9) with a vertical piston (12) possessing, relative to its vertical body (11), sufficient play (j) to
allow it to execute swivel movements, and in that it is equipped with a device (17) for weighing the ladle by measuring the pressure of the fluid (15)
contained in this jack.

Abstract (fr)
Wagon-poche destiné au transport de la fonte liquide et muni d'au moins un dispositif de support de la poche à chacune de ses extrémités. Au
moins un des dispositifs de support est constitué par un vérin à piston vertical (12) présentant, par rapport à son corps vertical (11) un jeu (j)
suffisant pour lui permettre d'effectuer des mouvements de rotule, et il est en outre équipé d'un dispositif (17) de mesure de la pression du fluide
(15) contenu dans ce vérin.
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